
Historik över Stöde sockens Försäkringsbolags utveckling de 
första 100 åren noterat av Erik Nordlander. 

  

Någon gång av den senare delen av 1850 talet hade en del av Stöde Sockens invånare kommit 

på iden att bilda ett brandstodsbolag, troligen efter regler och grunder som vore kända från 

andra kommuner. Reglemente för ett sådant företag hade anskaffats och kanske i någon mån 

kompletterats med ortens förutsättningar och då intresset för saken hade lockat så många för 

försäkringar av detta slag utlystes en extra stämma den 30 januari 1859 varvid dessa 

reglementen föredrogs varefter de av stämman godtogs och styrelse eller som det då kallades 

Direktionen fick i uppdrag att förarbeta saken.  

Bland annat fordrades att minst 400 000 Riksdaler Riksmynt tecknades, att enhet och rättvisa 

måtte vid reglementets tillämpning iakttagas och att direktionen jämte brandrotemästare 

skulle pröva egendomarnas värden. Detta protokoll är upptecknat efter anmodan av A: O 

Euren. 

1860 Den 3 juni 1860 utlystes nästa stämma och då står i protokollet att ordinarie bolagsstämma  

med Brandstodsbolaget i Stöde hölls. Då hade teckningen nått 650 000 Riksmark och 

stämman beslöt att hos Konungens befallningshavande i länet begära stadfästelse å 

reglementet, vilket uppdrogs åt fjärdingsman Lars Gradin som genom protokollsutdrag skulle 

därtill befullmäktigas. Vid stämman hade Per Persson i Hjältanstorp jämte 4 grannar begärt att 

få ingå i bolaget vilken begäran beviljades. 

Vid denna stämma invaldes till styrelse Lars Gradin ordf. 

 samt Johan Norberg, Mattias Jönsson, Henrik Henriksson, Mattias Pålsson och Mårten 

Persson.  

Till brandrotemästare för Böle, Usland & Östanå Pål Pålsson Usland och Per Persson i Böle 

för Vigge o Tjärnsjön.Olov Persson i Vigge & Lars Olsson i Tjärnsjön för Ulvsjön o 

Gransjön, Jonas Vård & Hans Dahl i Ulvsjön, för Fanbyn Per Höglund & Sven Olovsson för 

Ökne Gräfte och Brattås Jöns Abram Ersson och Jöns Jönsson ÅS för Ede Per Olovsson & 

Lars Johansson för Källsta Edsta o Kärvsta Per Jönsson & Karl Karlsson för Öster o Västerlo 

Olov Persson & Aron Abramson / som Loböle icke nämnts som by får vi antaga att det då 

lydde under Lobyarna varför denna Aron Abramsson troligen var från Loböle/för Nedansjö 

Jon Andersson & Lars Abram Ersson för Lillström Hullsjön och Stormyra Per Andersson & 

Anders Persson i Lillström för Överede Per Andersson & Per Abram Olovsson slutligen för 

Hjältanstorp som fått anslutning till Stöde bolaget Per Persson ” Olov Hjältman.  

Bolagsbildningen hade dragit en kostnad av 275 riksdaler o 63 öre i riksmynt som godkändes 

och av delegaterna betalts.  

1861 Vid ordinarie bolagsstämma den 13/1 1861 hade brandskadeersättning begärts av Mats  

Karlsson i Gräfte för innebrända kor. Han hade dessa försäkrade för 30 rmt styck men 

bolagsstämman beslöt att betala 50 rm st. då detta var dagspris för kor. Johan Holmberg i Ede 

hade gengenom brand förlorat 4 st getter som vore försäkrade för 10 rm men erhöll 20 rm enl. 

beslut, likaså hade Johan Persson Loböle förlorat en del getter och i protokollet stod att han 

skulle erhålla efter 5 rm pr st för get o bock eller tillhopa 38 riksdaler / huru 5 rm pr st kunde 

bli 38 har jag svårt att förklara, troligen var någon bock mindre försigkommen/ 

1862 Vid nästa ordinarie stämma, den 21/9 1862, hade brand hos Olof Fanberg i Gransjön skett  

varvid en stuga med diverse lösegendom uppbrunnit. Stugan var försäkrad för 80 rm och 

lösegendomen för 100 rm. Vid värdering efter branden fastställdes att stugan helt nedbrunnit 

men endast hälften av lösegendomen. Fanberg fick full ersättning för stugan och 80 rm för 

lösegendomen trots att hälften av lösegendomen fanns kvar. 

Dessa två senare protokoll voro utskrivna av J.C. Ruuth 



Det är inte min mening att i fortsättningen läsa och förklara alla protokoll vid stämmor och 

värderingar, jag har bara genom ett utdrag av bolagets första verksamhet och åtgärder velat 

påvisa att bolaget velat visa en viss hjälpsamhet och förståelse genom höjning av utbetalda 

försäkringar utöver vad själva försäkringarna gällt, inte bara dessa första gånger utan även vid 

senare tillfällen. 

1863 Vid bolagsstämman den 17/5 1863 avgick Johan Norberg ur styrelsen och invaldes i stället  

kyrkovärden Abram Abramson i Gräfte. Enl. § 3 står att ordf. varit utan arvode för sina 

tjänster och beslöts att styrelsen skulle till nästa stämma föreslå skälig ersättning och 

beslutades vid nästa stämma att han skulle erhålla 12 öre pr år av varje försäkringstagare. 

Sekreterare vid dessa två stämmor var N. Wide. 

1866  Vid stämman 1866 beviljades inträde för en person från Boda i Torp socken och vid 1868 års  

stämma avslogs en sådan begäran då det var känt att Torps socken gått in för bildande av 

brandstodsbolag. Någon avgift hade icke uttagits av försäkringstagare utom utdebitering 

förtäckande av brandersättningar vid stämma den 13/6 1970 föreslogs att för att säkerställa sig 

om större brandersättningar krävas uttaga en årlig avgift av5 öre pr. försäkrad 100 rm vilket 

av stämman den 21/8 fastställdes. 

 Enl. § 3 vid denna stämma beslutades att brandsignalerna vid eldsvådor skulle vara för Ede 1 

slag för Källsta 2 slag för Edsta o Kärvsta 3 slag för Väster o Österlo 4 slag för Östanå Böle o 

Usland 5 slag för Fanbyn 6 slag för Ökne Gräfte o Brattås 7 slag för Nedansjö 8 slag och för 

Loböle 9 slag. 

1874  Enl. protokoll den 19/4 1874 § 2 visade räkenskaperna att bolagets behållning vid 1873 år slut 

 utgjorde 472 rm. 08 öre som godkändes. Tydligen var det den första kassa som bolaget hade 

att redovisa som egna medel. 

1879  Vid stämman den 2/6 1879 företogs val av ny styrelse och utsågs därtill N.Sjölen Usland,   

O.P. Östberg Östanå, J.Flemström Fanbyn, J.O Karlsson Ökne, H.Vidmark i Lo, Karl 

Karlsson Edsta, P.A Sjöstedt Nedansjö till ordf. utsågs J.Flemström. Vid stämman den 25/5 

1884 avgick Flemström som ordf. och i hans ställe invaldes Dan Höglund. Övriga ledamöter 

blev O.P Östberg. Karl Ulen, P.Mattsson Edsta O. Mattisson Gräfte, Henrik Vidmark Lo, 

A.N. Kerfstedt Källsta och P.A. Sjöstedt Nedansjö. Redan vid 1885 års stämma begärde 

Höglund att få avgå ur styrelsen och i hans ställe valdes J.V. Bergström i Edsta. Som ordf. 

utsågs O.Mattsson i Gräfte. 

1885  Någon gång under 1885 hade begärts fastställande av nytt reglemente för bolaget som av  

landshövdingen avslagits. På förslag av Kyrkoherde J.C Ruuth beslöts att fullfölja ärendet och 

han fick i uppdrag att ordna saken. Vid samma stämma anmälde Flemström att han förlorat 

17kr 28 öre genom att då tjänstgörande länsman uppburit rästantier för bolaget men ej 

redovisat dem. 

Denna sak har väl mindre betydelse men varför jag nämner om den beror på att det i bolagets 

skrivelser var första gången kronor och ören angavs vid nämnande av penning belopp 

/Flemström fick av dessa 17,28./  

1886  Vid stämman den 29/5 1886 avgick ur styrelsen Henrik Vidmark i Lo, P.A Sjöstedt i  

Nedansjö och O.P. Östberg i Östanå och i deras ställe valdes E.O Vidmark i Lo. Erik Sjöstedt 

Nedansjö och Olov Ohlin Fanbyn. §7 står att dagtraktamente hädanefter utgår med två kr. pr. 

dag samt skjuts efter en häst. 

Vid genomgång av gamla protokoll har icke tidigare angivits arvode till ordförande, men vid 

stämma den 31/5 1887 beslöts att arvode skulle utgöra kr 75.- pr år. Vid samma stämma 

avgick Karl Ulen ur styrelsen och invaldes J.E. Ulen i hans ställe. 

1888 Vid stämma den 22/5 1888 beslöts enl. § 4 ”Beslöts anskaffa en uppbördsbok & enl. § 5  

inträdes och tillökningsavgiften bestämdes till 2,40 pr 1 000.- och § 6 i stället för O. Mattsson 

och A.N. Kerfstedt invaldes i styrelsen Erik Ödmark & Elov Lundgren i Ede. Och vid 



stämman den 26/5 1889 nyvaldes Karl Viström och Olov Åström samt till revisorer Dan 

Höglund o Olov Mattsson Gräfte.  

Arvodet till ordf. höjdes till 100.-kr pr. år vilken summa redan 1890 höjdes till 150.- kr + 12 

öre pr. varje utskriven debetsedel.  

1893  den 28/5 företogs nya val av styrelsen och utsågs Elov Lundgren i Ede, P.A. Sjöstedt  

Nedansjö, Karl Ulen Usland, Henrik Kervstedt Lo, P.Mattsson Edsta, J.A Gradin i Gräfte & 

Ohlin Fanbyn och till revisorer E.O.Vidmark och K. Viström. Ordf. P. Mattsson.  

1897  Vid valet 1897 avgick Carl Ulen och Henrik Kervstedt samt nyvaldes Lars Gradin Usland &  

E.O Vidmark i Lo  

1898  utsågs till ordf. J.A. Gradin i Gräfte. Först vid sammanträde den 1 maj 1898 förekommer  

förteckningar över de personer som sökt och erhållit inträde i bolaget och med vilka summor 

försäkringar gällde. Vid detta sammanträde hade 16 st nya försäkringar behandlats och 

godkänts om tillsammans 84 000.- 

Vid nästa sammanträde den 24/7 samma år hade 57 st sökt nya försäkringar om tillsammans 

174 000.- kr och i december samma år 58 st med tillhopa 230 000.- 

Tydligen hade den omändring av reglementet varit gynnsam för försäkringstagare och 

bolaget.  

1899  Vid 1899 års ordinarie stämma redovisas bolagets tillgångar till 17 700.- och  

försäkringssumman till kr. 1 975 160.- 

I styrelsen invaldes Lars Svedin istället för P. Mattsson & E.A Modin Viskan efter Elov 

Lundgren. Revisorer blev J.F. Rodling och K.Viström. 

 Anslutningen till bolaget synes fortfarande vara livlig, sålunda redovisas för 1899 77st nya 

försäkringar om tillsammans kr. 210 000.- . 

1900  Vid 1900 års stämma invaldes Johan Arvid Viström i Fanbyn i styrelsen i övrigt var inga nya  

val. Under detta år redovisades 124 nya försäkringar om tillhopa 403 000 kr. 

Man kan draga den slutsatsen att inte alla voro nya medlemmar utan en del gällde höjning av 

tidigare försäkringar. 

1901  redovisades som bolagets tillgångar 24 341.- kr och återval av styrelse & revisorer. Samt nya  

försäkringar 108 st om tillhopa kr. 409 000.-  

1922  Vid stämman 22/2 1902 redovisar bolaget en tillgång på 26 263.- kr och en  

försäkringssumma av 2 044 435.- Vid företaget val till styrelse utsågs A.P.Viklund i Ede efter 

E.A.Modin och Sven Olsson i Lo efter E.O. Vidmark och arvode till ordf. 275.- och 

revisorerna 5.- kr. 

Nya försäkringar 94 st a 307 000.- vid 1903 års ordinarie stämma 28/2 anges tillgångarna till 

29 566.- nya försäkringar 87 st tillsammans kr. 270 000.- 

1904  tillgångar 32 431.- 79 nya försäkringar om tillsammans kr 294 000.- 

1905  tillgångar 35 706.- försäkringssumman kr. 2 089 900.- Vid denna stämma föreslogs enl. § 5  

av revisorerna att bolagets pengar som hitintills varit insatt i Sundsvalls Ensk.bank skulle i 

fortsättningen överföras till annan bank för att erhålla högre ränta. Lars Gradin avgick ur 

styrelsen. Med J.E Ulen.  

Under 1905 gjordes 95 nya försäkringar om tillsammans kr. 339 000.- och enl. redogörelse 

vid stämman den 24/2 1906 hade bolaget en tillgång på 38 854.- och försäkringsbeloppet 

utgjorde 2 121 435.- kr. S.A Olsson avgår E.O Siden i hans ställe, revisorer Olov Edell o Karl 

Viström. 

1906  Under 1906 gjordes 69 nya försäkringar om tillsammans kr. 228 000.- och bolagets tillgångar  

stigit till 42 239.- kr. inga nya val gjordes.  

1907  Under 1907 gjordes 70 st nya försäkringar o tillsammans kr. 233 000.- Tillgångarna vid årets  

 



slut voro 46 305.- och då reglementet tydligen icke tillät högre belopp än 50 000.- föreslogs 

enl. § 4 att ändring därom skulle göras då, om inga större brandskador skedde under 1908 

tillgångarna troligen vid detta års slut översteg detta belopp. Återval skedde i allt. 

1908  gjordes 90 nya försäkringar om tillhopa 344 000.-. Vid årsstämman 1909 framgick att vad  

man förmodat om kassans höjning slagit in och fanns nu vid årets början 50 612.- kr och 

beslöts att övre gränsen nu skulle ställas vid 100.000.- kr. På grund av kassans förmånliga 

ekonomi höjdes revisorernas arvode till 10.- kr. pr år ordf. blev oförändrat. Reglementet blev 

nu i många delar omändrat för anpassning till den utveckling som förhållandena fordrar och 

dess bestämmelser som ordagrant införts i protokollsboken upptar 21 tätskrivna sidor i 

protokollsboken.  

1909  92 försäkringar på 345 000.- kr. Enl. årsmötets protokoll 1919 var kassabehållningen 51 457.-  

kr. och försäkringssumman 2 282 075.- kr. Ordf. fick detta år 350.- kr  

Nyvaldes i styrelsen Manne Vidmark i Lo och Mattias Mattsson i Fanbyn, revisorerna 

återvaldes.  

1910  Under 1910 gjordes 109 nya försäkringar om tillsammans kr. 446 000.- Till styrelse nyvaldes  

Albert Sjölén Usland och Erik Kervstedt, övriga återvaldes  

1911  Vid 1911 års stämma. Mattias Mattson blev nu vice ordf. För de år som hädanefter löper  

lämnas i protokollen ingen uppgift om nya försäkringar och bolagets ställning i övrigt angives 

inte, antagligen fördes detta i annan bok. 

För de närmaste åren härefter fram till årsmötet 1916 har intet av särskilt intresse förekommit 

men i detta protokoll beslutades att inträdesavgiften för ny och höjd försäkring skulle utgöra 

4.- kr. pr tusen och vid stämman i mars valdes Dan Höglund i styrelsen och Johan Viström till 

revisor. 

1917  Vid nästa ordinarie stämma den 10/3 1917 står antecknat i protokollet att inkomsterna för  

1916  att inkomsterna varit cirka 6 000.- och utgifterna 500.- kr. att behållningen utgjorde 77 

277.- kr och ansvarighetssumman för försäkringarna 2 850 215.- kr. Till ledamot i styrelsen 

efter Albert Sjölén valdes Paul Svensson, båda i Usland. 

1918   Vid 1918 års stämma förekom inget nytt. Torsdagen den 12 dec. 1918 förekom en brand hos  

Albert Forsberg i Loböle varvid ett barn innebrändes. Jag nämner detta just för poängtera att 

det var den mest sorgliga eldsvåda som jag enl. protokollen kunnat finna. 

1919  Så har vi då hunnit till 1919 då vid stämman beslutades att tillsätta en kommite som skulle  

utarbeta nya regler och förordningar och kungjordes att envar bolags man som önskade 

ändringar skulle inkomma med sina förslag till ordförande senast den 15 februari nästa år. Vid 

samma stämma höjdes ordförande arvodet till 400.- 

1920  I styrelsen protokoll 6/3 1920 meddelades att endast en person inkommit med förslag om  

ändring i viss bestämmelse ang. vem som är kompetent att avsyna elektriska ledningar o. dyl. 

Och föreslogs att en av styrelsen därtill ansedd person skulle godkännas/ tidigare hade stått att 

synen skulle utföras av skolad ingenjör. I övrigt företogs vissa justeringar varom protokoll 

med tolv tätskrivna protokollsidor i boken redogör.  

Vid ordinarie stämma den 13/3 1920 blev detta nya reglemente av bolagsmännen enhälligt 

antaget. Till styrelsen återvaldes D Söderlin, Mattias Mattsson, O.A Eriksson och nyvaldes i 

stället för E.A. Thunström Helmer Bergstöm. Enl.§ 6 i detta prot. begärdes ordet av Olov 

Edell som till de avgående styrelseledamöterna Dan Höglund A.P. Viklund E.A  Thunström 

och S.A Olsson, vilka under flera år varit med i styrelsen ett tack för gott arbete. Särskilt 

riktade han sitt tack till avgående ordförande  J.A.Gradin som under 22 år varit bolagets ordf. 

och med nit arbetat för bolagets framgång, till styrelseledamot efter honom valdes hans son 

Edvin Gradin vilken även vid konstituerande blev ordförande.  

1921  Vid 1921 års stämma beslöts att arvode för ordf. skulle vara 800.- kr.  

Vid årsstämmorna 1922 och 1923 förekom intet av särskilt värde att redovisas men vid 1924 

års stämma antecknas att tillgångarna voro 113 700.- kr. och försäkringssumman kr. 3 917 



100.- därutöver återval av styr. o revisorer enl. § 7 hade av Per Jonsson i Ede väckts förslag 

att brandrotemästarna skulle erhålla någon ersättning för sitt arbete och beslutades vid senare 

stämma att 3 kr. per dag skulle utbetalas för deras syne arbete. 

1925 års ordinarie stämma redovisar en behållning av 119 337.- och försäkr. tillsammans  

kr. 3 928 529.-. Styrelse och revisorer återvaldes likaså vid 1926 år stämma där 

försäkringssumman uppgått till 4 043 824.-  

1927  I 1927 års stämmoprotokoll står att tillgångarna ökat till 128 059.- kr och att i styrelsen  

invalts Jonas Eriksson i Böle. 1928 intet nytt återval. 

1930  års stämma tillgångar 149 056.- kr. 4 837 834.- 

1931  Vid 1931 års stämma invaldes som suppleant Anshelm Svensson som sedan blev ordinarie  

och för närvarande är bolagets vise ordf. Vid samma stämma hade Stöde Jordbrukskassa 

begärt att bli gynnade av en del insättningar av bolagets medel vilket även godkändes vid ett 

senare sammanträde. En för styrelsen mycket besvärande sak har varit dessa agenter för 

sprutor av olika slag jag har till dato 1932 läst ett tjugotal sidors protokoll där deras olika 

modeller beskrivits och diskuterats och fortsättning följer i kommande sidor om dessa ting. 

Vid årsstämman detta år invaldes i styrelsen Anders Viklund i Ede efter P. Söderlind. 

1933   År 1933 meddelar stämman att tillgångarna utgör 160 816.- kr och försäkringssumman stigit  

till 5 125 879.- Arvode till ordf. höjdes till 1 000.- och revisorernas till 15.- kr.  

1934  Från stämman 1934 kan anges att bolagets behållning nu stigit till 170 181.- och vid 1935 års  

 

stämma till 176 016.- kr och att styrelsen utökats med en ledamot Julius Kervstedt, i övrigt 

lika med föregående år.  

1937  Vid 1937 års stämma uppdrogs åt en kommitté att omarbeta stadgarna för bolagets till nästa  

år.  

1938  års protokoll angiver att kommitténs ändringsförslag godkändes och att J.A.Velander invalts  

till revisor efter Olov Edell. Sedan 1933 har vid styrelse sammanträdena cirka 10 gånger om 

året i protokollen införts alla nya och förhöjda försäkringar vilka då föredragits kontrollerats 

och godkänts. 

Om man närmare granskar vilka nya försäkringar tillkommit under senare delen av 1930 talet 

blir man påmind om den då plågande arbetarsmåbruks byggelsen till nytta och glädje för 

många. Vid årsmötet 1939 invaldes Olov Gradin som suppleant i styrelsen. 

1940 års protokoll anger att stämman beviljat 1 000.- kr till Finlands hjälpen och 1941 beslutades  

med 178 röster mot 44 att teckna 10 000.- kr till försvarslånet, samma år den 6/5 var sista 

styrelse sammanträde som ordf. Edvin Gradin tjänstgjorde som ordf.  

1942  Vid 1942 års stämma bestämdes ordf. arvode till 1 500.-  revisorernas till 50.- och styrelsen  

5.- kr pr. sammanträde. Till ledamot i styrelsen efter Edv. Gradin valdes Per Jonsson i Ede 

samt till suppleanter nyvaldes Helmer Vidmark Vigge o Sven Axelsson Nedansjö och till 

ordförande Mattias Mattsson Fanbyn. Bolaget fick en kraftig tillökning detta år genom att 

Ströms bruk försäkrade sina gårdar på Ulvsjön och Tjärnsjön.  

1944  Vid 1944 års stämma beslöts, på förslag av arbetslöshetskommittén att satsa 3 600.- kr till  

uppförande av branddammar och senare under året diskuterades framställningen av gengaskol 

som brandfarliga anordning  

1945  Den 6/2 1945 hade från Västernorrlands läns Brandstodsbolag inkommit en skrivelse vari de  

föreslog att bolaget skulle upphöra och övergå till Länsbolaget men styrelsen avslog 

framställningen enhälligt. Vid genomgång av försäkringsbelopp märker man att Edeborna har 

särskilt ökat i bolaget kanske blomman härför skall överlämnas till Per Jonsson. Årsstämman 

1946 invalde i styrelsen Erik Nordlander efter avgående O. A Eriksson. Enl. § 12 hade väckts 

förslag att slopa inträdes avgiften med bordlades. 

1947   Så har vi nått till 1947 och då beslutades på stämman att val av brandstodemästare icke  



längre skulle göras då kommunen övertagit brandsynen. Jonas Eriksson avböjde återval i 

styrelsen och i hans ställe valdes Anshelm Svensson.  

1948  Stämman1948 beslutades att Stöde brandstyrelse överlämna bolagets brandspruta på villkor  

att brandstyrelsen icke debiterar bolaget för utryckningar vid brand. Till vise ordf. utsåg 

styrelsen Anselm Svensson.  

Fråga om återförsäkring av bolagets brandrisker diskuterades och överlämnade åt en 

kommitté att närmare utreda saken.  

1949  Vid ordinarie stämma 1949 antogs förslaget och att sänka inträdesavgiften i bolaget från 4.-  

till 2.- kr. 

1950  Vid 1950 årsstämma nyvaldes till styrelse Birger Vidmark efter Julius Kärvstadt som avlidit  

 1951 invaldes Olov Gradin efter E.A Öhlen som avsagt sig uppdraget. 

1952  Vid stämman 1952 är första gången som deltagarnas antecknas och deras röster går efter  

många års deltagande däribland 10 år som ordförande. Till ny ordförande . valdes Erik 

Nordlander.  

1953  Vid styrelsesammanträde den 12/12 1953 beslutades att flytta kassaskåpet till ordf. där  

styrelsen i fortsättningen skulle hålla sina sammanträden.  

1953 årsstämma beslutade att firmanamnet i fortsättningen skulle vara Stöde Sockens 

Brandförsäkringsbolag. Vid granskning av styrelsebeslut under dessa senare år ser man att 

återförsäkringar tagits för vissa högre försäkringstagare. 

1955  Vid 1955 års beslut fastställdes arvodet till ordf. till 2 000.- och styrelse ledarmötena som  

upprättar nya eller förhöjda försäkringar skulle få 25 öre pr.kr. 1 000.- dock minst 1 kr ett 

mycket blygsamt belopp.  

1958  Vid 1958 års stämma föreslog Per Jonsson att inträdesavgiften i bolaget skulle slopas vilket  

styrelsen tillstyrkte och årsstämman sedan fastslog.  

1959 års stämma påtalade det dåliga skick som branddammar befinner sig i och beslöts att en  

kommitté på tre personer skulle uppvakta brandstyrelsen om saken.  

1960  Så har vi då kommit till 1960 års stämma då liksom nu skett i många år återval i styrelsen och  

revision skedde ett för styrelsemedlemmarna mycket glädjande beslut fattades nämligen att 

höja deras arvoden vid sammanträde från tidigare kr. 5.- till 10.- kr. Clas Tholin föreslog att 

bolaget skulle teckna 10 000.- kr i Norrlands Skogsägares Cellulosabolag som av stämman 

tillstyrktes enl. § 11 ståt ”Då det i år är 100 år sedan sockenbolaget bildades upptogs till 

behandling den frågan hur jubileet skulle firas” efter en stunds debatt beslöts att en festlighet 

av något slag skulle hållas och uppdrogs åt styrelsen att ordna saken och därmed är 

protokollen slut.  

Styrelsen består nu av Erik Nordlander ordf. Anselm Svensson vise ordf. samt Per Jonsson 

Olov Gradin , Helmer Bergström, Albert Eriksson och Birger Widmark. 

Suppleanter Per Höglund, Sven Axelsson och Helmer Vidmark.  

Revisorer Helmer Höglund och P.S. Sjölen med Carl Olsson o Rune Svensson som ersättare. 

Med detta tillägg skulle det uppdrag jag fått att med några rader sammandraga bolagets 

utveckling de senare åren vara slut. Det blev inte bara några rader men mitt intresse för saken 

har gjort att jag velat medtaga vad som kunnat vara av intresse för mig och övriga delägare.  


